



CATALOGUE

ABOUT US

Founded in 1997, BBF Company has grown into an established beverage manufacturer, driven by experience, quality and a continuous passion for creating products that meet the tastes of today's consumers.

With production facilities in Ferizaj, Kosovo, and Skopje, North Macedonia, BBF combines modern production capabilities with decades of industry know-how, building a strong presence in the beverage market.

Over the years, the company has developed a diverse portfolio of recognized brands, including Bomber, Pit Power, Forza, Big Eagle, Fruttavit, La Frutta Soda and La Frutta Ice Tea.

From the very beginning, our focus has remained clear: to create distinctive beverages, maintain consistent quality and continuously evolve with the market.

Since 1997, BBF has been producing more than beverages — we have been building brands made to be remembered.

À PROPOS DE NOUS

Fondée en 1997, BBF Company est devenue un acteur reconnu dans la production de boissons, portée par l'expérience, la qualité et une volonté constante de créer des produits adaptés aux goûts des consommateurs d'aujourd'hui.

Avec des sites de production à Ferizaj, au Kosovo, et à Skopje, en Macédoine du Nord, BBF associe des capacités de production modernes à plusieurs décennies de savoir-faire dans l'industrie des boissons.

Au fil des années, l'entreprise a développé un portefeuille diversifié de marques, parmi lesquelles Bomber, Pit Power, Forza, Big Eagle, Fruttavit, La Frutta Soda et La Frutta Ice Tea.

Depuis nos débuts, notre objectif reste le même : créer des boissons distinctives, garantir une qualité constante et évoluer continuellement avec le marché.

Depuis 1997, BBF ne produit pas seulement des boissons — nous construisons des marques conçues pour rester dans les mémoires.



BOMBER®

ENG Refreshing non-alcoholic energy drink specially prepared for periods of high mental and physical tension. It increases physical endurance, concentration and speed, improves alertness, emotional state and stimulates metabolism. It is not preferred to be consumed by people who are addicted to caffeine, diabetics, pregnant women and children, who have heart problems. They are not preferred to be combined with alcohol. Ingredients: water, sugar, carbon dioxide, citric acid, acidity regulator: sodium citrate, burnt sugar, flavoring (Tuti Fruti, Bubble gum), vitamins: niacin, pantothenic acid, vitamin B6, vitamin B12; taurine (0.04%), caffeine (0.03%), glucuronolactone (0.02%), inositol (0.013%), colored riboflavin. Shelf life marked on the packaging. Store in a cool place and protect from direct sunlight. Pasteurized.

FR Boisson énergisante rafraîchissante sans alcool, spécialement préparée pour les périodes de forte tension mentale et physique. Elle augmente l'endurance physique, la concentration et la vitesse, améliore la vigilance, l'état émotionnel et stimule le métabolisme. Il n'est pas recommandé qu'elle soit consommée par les personnes dépendantes à la caféine, les diabétiques, les femmes enceintes et les enfants, ainsi que par les personnes ayant des problèmes cardiaques. Il n'est pas recommandé de la combiner avec de l'alcool. Ingrédients : eau, sucre, dioxyde de carbone, acide citrique, régulateur d'acidité : citrate de sodium, sucre brûlé, arôme (Tutti Frutti, Bubble Gum), vitamines : niacine, acide pantothénique, vitamine B6, vitamine B12 ; taurine (0,04 %), caféine (0,03 %), glucuronolactone (0,02 %), inositol (0,013 %), riboflavine colorée. Durée de conservation indiquée sur l'emballage. Conserver dans un endroit frais et à l'abri de la lumière directe du soleil. Pasteurisé.

Nutrition Facts per 3.38 FL OZ | 100ml

Energy Value	199kJ
	47kcal
Fat	0g
of which saturates	0g
Carbohydrate	<11g
of which sugars	<10g
Protein	0g
Salt	0,21g*

Niacin	8,0mg	50%
Vitamin B6	2,0mg	143%
Vitamin B12	2,0µg	80%
Pantothenic acid	2,0mg	33%



Volume: 500 ml
Pack: 12 cans
Pallets: 126 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 3000 packs



Volume: 330 ml
Pack: 12 cans
Pallets: 176 packs
Truck: 31 pallets
20 FEET: 4900 packs



Volume: 250 ml
Pack: 24 cans
Pallets: 120 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 3207 packs

PIT POWER

ENG Refreshing non-alcoholic energy drink specially prepared for periods of high mental and physical tension. It increases physical endurance, concentration and speed, improves alertness, emotional state and stimulates metabolism. Consumption is not preferred by people sensitive to caffeine, diabetics, pregnant women and children, people who have heart problems. Do not mix with alcohol. Ingredients: water, sugar, dextrose, CO2, citric acid E330, taurine (40mg/100ml), caffeine (32mg/100ml), candy color 150a, mulberry flavor, sodium citrate E331, vitamin B5, B6, niacin and biotin. Shelf life marked on the packaging. Store in a dry and cool place and protect from direct sunlight.

FR Boisson énergisante rafraîchissante sans alcool, spécialement préparée pour les périodes de forte tension mentale et physique. Elle augmente l'endurance physique, la concentration et la vitesse, améliore la vigilance, l'état émotionnel et stimule le métabolisme. La consommation n'est pas recommandée aux personnes sensibles à la caféine, aux diabétiques, aux femmes enceintes et aux enfants, ainsi qu'aux personnes ayant des problèmes cardiaques. Ne pas mélanger avec de l'alcool. Ingrédients : eau, sucre, dextrose, CO2, acide citrique E330, taurine (40 mg/100 ml), caféine (32 mg/100 ml), colorant caramel 150a, arôme de mûre, citrate de sodium E331, vitamine B5, B6, niacine et biotine. Durée de conservation indiquée sur l'emballage. Conserver dans un endroit sec et frais et protéger de la lumière directe du soleil.

Nutrition Facts per 3.38 FL OZ | 100ml

Energy Value	203kJ	48kcal
Fat	<0,5g	<0,1g
of which saturates		
Carbohydrate	11g	
of which sugars	11g	
Fibre	0,5g	
Protein	0,5g	
Salt	0,23g	
Sodium	0,09g	

Niacin	8,0mg	50%
Vitamin B6	2,0mg	143%
Vitamin B12	2,0µg	80%
Pantothenic acid	2,0mg	33%



Volume: 330 ml
 Pack: 15 bottles
 Pallets: 133 packs
 Truck: 30 pallets
 20 FEET: 3800 packs



Volume: 250 ml
 Pack: 24 cans
 Pallets: 120 packs
 Truck: 30 pallets
 20 FEET: 3207 packs

da Italia

FORZA

ENERGY DRINK

ENG ENERGY DRINK IT IS ESPECIALLY PREPARED FOR PERIODS OF HIGH MENTAL AND PHYSICAL TENSION: increases physical endurance, increases concentration and reaction speed, improves alertness, improves emotional state, stimulates metabolism. It is not recommended for children and people sensitive to caffeine. Ingredients: water, sugar, CO₂, E330, Taurine max. 400mg/l, Caffeine max. 300mg/l, Vitamins: B3, B5, B6, B12, natural aroma and taste caramel food color E150d. Preserved with Na-benzoate max. 150mg/l, K-sorbate max. 250 mg/l.

FR BOISSON ÉNERGISANTE SPÉCIALEMENT PRÉPARÉE POUR LES PÉRIODES DE FORTE TENSION MENTALE ET PHYSIQUE : augmente l'endurance physique, augmente la concentration et la vitesse de réaction, améliore la vigilance, améliore l'état émotionnel, stimule le métabolisme. Elle n'est pas recommandée aux enfants et aux personnes sensibles à la caféine. Ingrédients : eau, sucre, CO₂, E330, taurine max. 400 mg/l, caféine max. 300 mg/l, vitamines : B3, B5, B6, B12, arôme naturel et colorant alimentaire caramel E150d. Conservé avec du benzoate de sodium max. 150 mg/l, sorbate de potassium max. 250 mg/l.

Nutrition Facts per 3.38 FL OZ | 100ml

Energy Value	203kJ	48kcal
Fat	<0,5g	<0,1g
of which saturates		
Carbohydrate	10,8g	
of which sugars	10g	
Protein	<0,5g	
Salt	0,17g	
Sodium	0,07g	

Niacin	8,0mg	50%
Vitamin B6	2,0mg	143%
Vitamin B12	2,0µg	80%
Pantothenic acid	2,0mg	33%



Volume: 330 ml
Pack: 15 bottles
Pallets: 133 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 3800 packs



Volume: 250 ml
Pack: 24 cans
Pallets: 120 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 3207 packs



Volume: 330 ml
Pack: 12 cans
Pallets: 176 packs
Truck: 31 pallets
20 FEET: 4900 packs



Volume: 355 ml
Pack: 12 cans
Pallets: 176 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 4500 packs



ENG Refreshing non-alcoholic energy drink specially prepared for periods of high mental tension, reaction speed, improves alertness, emotional state and stimulates metabolism. Consumption is not recommended for people sensitive to caffeine, diabetics, pregnant women and children, people with heart problems. It is not recommended to combine with alcohol. Ingredients: water, sugar, CO₂, flavor, taurine 40mg/100ml, caffeine 30mg/100ml, vitamin B5, B6, B12. Contains a source of phenylalanine. Acidity regulators: citric acid and sodium citrate. Preserved with sodium benzoate and potassium sorbate max 400mg/l. Sweeteners (E950, E951, E952, E954). Natural caramel color E150d. Shelf life marked on the packaging. Store in a dry and cool place and protect from direct sunlight.

FR Boisson énergisante rafraîchissante sans alcool, spécialement préparée pour les périodes de forte tension mentale, améliore la vitesse de réaction, la vigilance, l'état émotionnel et stimule le métabolisme. La consommation n'est pas recommandée aux personnes sensibles à la caféine, aux diabétiques, aux femmes enceintes et aux enfants, ainsi qu'aux personnes ayant des problèmes cardiaques. Il n'est pas recommandé de la combiner avec de l'alcool. Ingrédients : eau, sucre, CO₂, arôme, taurine 40 mg/100 ml, caféine 30 mg/100 ml, vitamine B5, B6, B12. Contient une source de phénylalanine. Régulateurs d'acidité : acide citrique et citrate de sodium. Conservé avec du benzoate de sodium et du sorbate de potassium max. 400 mg/l. Édulcorants (E950, E951, E952, E954). Colorant caramel naturel E150d. Durée de conservation indiquée sur l'emballage. Conserver dans un endroit sec et frais et protéger de la lumière directe du soleil.

Nutritional value per 100 ml/		
Energy value	193 KJ	45 kcal
Fat	<0,5g	
Carbohydrates	6g	
from which sugars	5,8g	
Protein	<0,5g	
Salt	0,17g	
Sodium	0,07g	
Niacin/ Ниацин	8.0 mg (50% 16mgRDA*)	
Vitamin B6	2.0 mg (143% 1,4mgRDA*)	
Vitamin B12	2,0 µg (80% 2,5µg RDA*)	
*%RDA-recommended daily allowances/ recommended daily allowances		



Volume: 250 ml
Pack: 24 cans
Pallets: 120 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 3207 packs



Volume: 330 ml
Pack: 12 cans
Pallets: 176 packs
Truck: 31 pallets
20 FEET: 4900 packs



Volume: 355 ml
Pack: 12 cans
Pallets: 176 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 4500 packs



ENG It is a refreshing drink with vitamins and an orange flavor. Ingredients: Water, sugar, orange juice max. 10% from orange concentrate, citric acid, stabilizer: gum arabic, methyl carboxylic cellulose, xanthan gum, pectin; palm kernel and coconut oil; Acidity regulators Sodium citrate, antioxidant ascorbic acid, preservatives: potassium sorbate sodium Benzoate max. 400 mg/L; sweets: aspartame, acesulfame K, sodium cyclamate, sodium saccharin; flavoring Keep away from direct sunlight. The expiration date is printed on the packaging. Shake it before use. After opening, it should be stored below + 8 ° C.

FR C'est une boisson rafraîchissante avec des vitamines et un arôme d'orange. Ingrédients : eau, sucre, jus d'orange max. 10 % à partir de concentré d'orange, acide citrique, stabilisants : gomme arabique, cellulose carboxyméthyllique, gomme xanthane, pectine ; huile de palme et huile de coco ; régulateurs d'acidité : citrate de sodium, antioxydant : acide ascorbique, conservateurs : sorbate de potassium, benzoate de sodium max. 400 mg/L ; édulcorants : aspartame, acésulfame K, cyclamate de sodium, saccharine sodique ; arôme. Conserver à l'abri de la lumière directe du soleil. La date d'expiration est imprimée sur l'emballage. Agiter avant utilisation. Après ouverture, conserver à une température inférieure à +8 °C.



Volume: 1.5 L
Pack: 6 bottles
Pallets: 84 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 2002 packs

Volume: 500 ml
Pack: 12 bottles
Pallets: 114 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 2840 packs

La Frutta

ENG LEMON CHILL | MOJITO CHILL | ORANGE CHILL | EXOTIC CHILL |
GRAPEFRUIT CHILL - SODA

Refreshing carbonated non-alcoholic beverage with added Vitamin C. Dry matter: min. 7%. Ingredients: Water, Sugar, CO₂. Sweeteners: Sucralose, Acesulfame-K. Acidity regulator: Citric Acid E330, Vitamin C. Lemon flavor. Preservatives: Sodium Benzoate and Potassium Sorbate max. 400mg/L. Approved food colors: Copper complexes of chlorophylls and chlorophyllins, Beta-Carotene. After opening, keep refrigerated. Best before: See packaging.

FR LEMON CHILL | MOJITO CHILL | ORANGE CHILL | EXOTIC CHILL |
GRAPEFRUIT CHILL - SODA

Boisson gazeuse rafraîchissante sans alcool avec ajout de vitamine C. Matière sèche : min. 7 %. Ingrédients : eau, sucre, CO₂. Édulcorants : sucralose, acésulfame-K. Régulateur d'acidité : acide citrique E330, vitamine C. Arôme de citron. Conservateurs : benzoate de sodium et sorbate de potassium max. 400 mg/L. Colorants alimentaires autorisés : complexes cuivriques des chlorophylles et chlorophyllines, bêta-carotène. Après ouverture, conserver au réfrigérateur. À consommer de préférence avant : voir emballage.



Volume: 250 ml
Pack: 24 cans
Pallets: 120 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 3207 packs

Volume: 330 ml
Pack: 12 cans
Pallets: 176 packs
Truck: 31 pallets
20 FEET: 4900 packs

Volume: 355 ml
Pack: 12 cans
Pallets: 176 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 4500 packs



La Frutta

ENG ICE TEA LEMON Non-alcoholic soft drink with lemon flavor. Ingredients: water, sugar, citric acid, flavoring, black tea extract (1%), acidity regulator sodium citrate, antioxidant: ascorbic acid E300, Vitamin C 200mg/1L. Preserved with: sodium benzoate 150mg/1L, potassium sorbate 250mg/L. Pasteurized. Keep away from direct sunlight. The expiration date printed on the packaging. After opening, store below 8°C.

FR ICE TEA LEMON Boisson rafraîchissante sans alcool à l'arôme de citron. Ingrédients : eau, sucre, acide citrique, arôme, extrait de thé noir (1 %), régulateur d'acidité : citrate de sodium, antioxydant : acide ascorbique E300, vitamine C 200 mg/1 L. Conservé avec : benzoate de sodium 150 mg/1 L, sorbate de potassium 250 mg/L. Pasteurisé. Conserver à l'abri de la lumière directe du soleil. La date d'expiration est imprimée sur l'emballage. Après ouverture, conserver à une température inférieure à 8 °C.

ENG ICE TEA PEACH Non-alcoholic soft drink with peach flavor. Ingredients: water, sugar, citric acid, flavoring, black tea extract (1%), acidity regulator sodium citrate, antioxidant: ascorbic acid E300, Vitamin C 200mg/1L. Preserved with: sodium benzoate 150mg/1L, potassium sorbate 250mg/L. Pasteurized. Keep away from direct sunlight. The expiration date printed on the packaging.

FR ICE TEA PEACH Boisson rafraîchissante sans alcool à l'arôme de pêche. Ingrédients : eau, sucre, acide citrique, arôme, extrait de thé noir (1 %), régulateur d'acidité : citrate de sodium, antioxydant : acide ascorbique E300, vitamine C 200 mg/1 L. Conservé avec : benzoate de sodium 150 mg/1 L, sorbate de potassium 250 mg/L. Pasteurisé. Conserver à l'abri de la lumière directe du soleil. La date d'expiration est imprimée sur l'emballage. Après ouverture, conserver à une température inférieure à 8 °C. After opening, store below 8°C.



Volume: 500 ml
Pack: 12 bottles
Pallets: 114 packs
Truck: 30 pallets
20 FEET: 2840 packs



Volume: 330 ml
Pack: 12 cans
Pallets: 176 packs
Truck: 31 pallets
20 FEET: 4900 packs



bbfcompany.com



info@bbfcompany.com



+383 49 420 250